
FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

House A

洋房 A

備註： Notes :

1. 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面 積，一般比較低樓層的內部面積稍大。 1. The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than those on the lower floors

because of the reducing thickness of the structural walls on the upper floors.

2. 樓面平面圖所列之尺寸為以毫米標示之建築結構尺寸。 2. The dimensions in the floor plans are all structural dimensions in millimeter.
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

House A

洋房 A

Carpark Floor

泊車層
Mezzanine Floor

閣樓層
Ground Floor

地下
First Floor

一樓
Second Floor

二樓
Third Floor

三樓

The floor-to-floor height of the residential property (mm)

住宅物業的層與層之間的高度(毫米)
3150 3150 3400

4500 (Master Bedroom 主人睡房)

3170 (Master Bathroom 主人浴室)

3400 (Dining Room 飯廳)

3200 (Bedroom 3 睡房 3)

4400 (Living Room 客廳)

3950 (Kitchen 廚房)

The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of the residential property (mm)

住宅物業的樓板(不包括灰泥)的厚度(毫米)
150 150 150 250 250 250

此部份因在發展項目落成後進行小型工程或獲《建築物條例》
豁免的工程而有所改動，現狀請參閱有關平面圖。該等改動如
下：
This part of layout has been altered by way of minor works or

exempted building works under the Buildings Ordinance after

completion of the development, the latest condition of which is

shown on the relevant floor plan. The alterations are as follows:

1. 新增掩門。
New swing door has been added.

2. 更新廚房裝置佈局。
The layout of  kitchen configuration has been updated.

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

2

1

House A

洋房 A
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

Note:

The floor plans on this page are prepared based on the latest building plans approved by the Building

Authority on 14 December 2021 (the “Latest Approved Building Plans”). The building works and

alterations as exhibited in such Latest Approved Building Plans have not been commenced as at the

date of printing of this Sales Brochure. Please refer to pages 20 to 23 of the Sales Brochure for the

previous building plans approved by the Building Authority on 20 December 2007 of the relevant

residential property which show the condition of the relevant residential property when the building

works and alterations as exhibited in the Latest Approved Building Plans have not been commenced.

備註：
本頁所示的樓面平面圖是根據由建築事務監督於2021年12月14日審批的最新建築圖則制訂
(「最新審批建築圖則」)。有關最新審批建築圖則所顯示的建築工程及改動於本售樓說明書
印制當日並未開始動工。就相關指明住宅單位根據建築事務監督於2007年12月20日審批的建
築圖則，請參閱本售樓說明書的第20頁至第23頁，當中顯示相關指明住宅單位根據最新審批
建築圖則的建築工程及改動並未開始動工前的狀況。

House B and C – Latest Approved Building Plans

洋房 B 及 C – 最新審批建築圖則

備註： Notes :

1. 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面 積，一般比較低樓層的內部面積稍大。 1. The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than those on the lower floors

because of the reducing thickness of the structural walls on the upper floors.

2. 樓面平面圖所列之尺寸為以毫米標示之建築結構尺寸。

3. 原本稱為「天台」之樓層在是次最新審批建築圖則上改稱為「三樓上層」；原本稱為「上層天台」之樓層在是次
最新審批建築圖則上改稱為「天台」。

2. The dimensions in the floor plans are all structural dimensions in millimeter.

3. The original floor level named “Roof” is renamed as “3rd Floor Upper Part” in this latest approved building plans; the original

floor level named “Upper Roof” is renamed as “Roof” in this latest approved building plans.
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

Note:

The floor plans on this page are prepared based on the latest building plans approved by the Building

Authority on 14 December 2021 (the “Latest Approved Building Plans”). The building works and

alterations as exhibited in such Latest Approved Building Plans have not been commenced as at the

date of printing of this Sales Brochure. Please refer to pages 20 to 23 of the Sales Brochure for the

previous building plans approved by the Building Authority on 20 December 2007 of the relevant

residential property which show the condition of the relevant residential property when the building

works and alterations as exhibited in the Latest Approved Building Plans have not been commenced.

備註：
本頁所示的樓面平面圖是根據由建築事務監督於2021年12月14日審批的最新建築圖則制訂
(「最新審批建築圖則」)。有關最新審批建築圖則所顯示的建築工程及改動於本售樓說明書
印制當日並未開始動工。就相關指明住宅單位根據建築事務監督於2007年12月20日審批的建
築圖則，請參閱本售樓說明書的第20頁至第23頁，當中顯示相關指明住宅單位根據最新審批
建築圖則的建築工程及改動並未開始動工前的狀況。

House B and C – Latest Approved Building Plans

洋房 B 及 C – 最新審批建築圖則

House B and C

洋房 B及 C

Carpark Floor

泊車層
Mezzanine Floor

閣樓層
Ground Floor

地下
First Floor

一樓
Second Floor

二樓
Third Floor

三樓

The floor-to-floor height of the residential property (mm)

住宅物業的層與層之間的高度(毫米)
3325 (House B 洋房 B)

3150 (House C 洋房 C)
3150 4500 3400 3400 4400

The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of the residential property (mm)

住宅物業的樓板(不包括灰泥)的厚度(毫米)
150 150 150 250 250 250 19



FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

此部份因在發展項目落成後進行小型工程或獲《建築物條例》豁免的工程而有所
改動，現狀請參閱有關平面圖。該等改動如下：
This part of layout has been altered by way of minor works or exempted building works

under the Buildings Ordinance after completion of the development, the latest condition of

which is shown on the relevant floor plan. The alterations are as follows:

1. 廁所門移位。
Door at lavatory has been shifted.

2. 改動廁所的間隔及佈局。
The layout and partition of  the lavatory has been amended.

3. 改動門戶位置。
Location of  door has been altered.

4. 新增掩門。
New swing door has been added.

5. 改動管道槽佈局。
The layout of  pipe duct has been altered.

6. 更新廚房裝置佈局。
The layout of  kitchen configuration has been updated.

7. 家庭廳改為飯廳，移除掩門。
Family Room has been changed to Dining Room, swing door has been removed.

8. 移除化妝間。
Powder Room has been omitted.

9. 原化妝間及原浴室1合併為客浴室，改動客浴室的佈局、間隔、門及裝置。
The original Powder Room and original Bathroom 1 has been combined as Guest

Bathroom. The layout, partition, door and fittings of Guest Bathroom has been

amended.

10. 新增掩門。
New swing door has been added.

11. 睡房1改為書房/客房，改動書房/客房的間隔及門戶位置。
Bedroom 1 has been changed to Study/Guest Bedroom. The partition of Study/Guest

Bedroom and the location of door has been altered.

1

2

3
4

5

6

8

9
10

11

7

備註： Notes :

1. 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面 積，一般比較低樓層的內部面積稍大。 1. The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than those on the lower floors

because of the reducing thickness of the structural walls on the upper floors.

2. 樓面平面圖所列之尺寸為以毫米標示之建築結構尺寸。 2. The dimensions in the floor plans are all structural dimensions in millimeter.

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

House B

洋房 B
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

House B

洋房 B

Carpark Floor

泊車層
Mezzanine Floor

閣樓層
Ground Floor

地下
First Floor

一樓
Second Floor

二樓
Third Floor

三樓

The floor-to-floor height of the residential property (mm)

住宅物業的層與層之間的高度(毫米)
3325 3150 4500 3400 3400 4400

The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of the residential property (mm)

住宅物業的樓板(不包括灰泥)的厚度(毫米)
150 150 150 250 250 250

此部份因在發展項目落成後進行小型工程或獲《建築物條例》
豁免的工程而有所改動，現狀請參閱有關平面圖。該等改動
如下：
This part of layout has been altered by way of minor works or

exempted building works under the Buildings Ordinance after

completion of the development, the latest condition of which is

shown on the relevant floor plan. The alterations are as follows:

1. 浴室3改為浴室1，改動浴室1的佈局、間隔、門及裝置。
新增浴缸。
Bathroom 3 has been changed to Bathroom 1, the layout,

partition, door and fittings of the Bathroom 1 has been

amended. New bathtub has been added.

2. 改動浴室2的佈局、間隔、門及裝置。擴闊浴室2及新增
浴缸。
The layout, partition, door and fittings of the Bathroom 2 has

been amended. Enlarge Bathroom 1 and new bathtub has

been added.

3. 走廊門移位。
Door at corridor has been shifted.

4. 改動睡房2佈局及門移位。
The layout and door of bedroom 2 has been amended.

5. 改動主人浴室的佈局、間隔、門及裝置。
The layout, partition, door and fittings of the Master

Bathroom has been amended.

6. 改動洗手盤位置。
Location of  basin has been altered.

1

2

4

5

6

3

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

House B

洋房 B
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

此部份因在發展項目落成後進行小型工程或獲《建築物條例》豁免的工程而有所
改動，現狀請參閱有關平面圖。該等改動如下：
This part of layout has been altered by way of minor works or exempted building works

under the Buildings Ordinance after completion of the development, the latest condition of

which is shown on the relevant floor plan. The alterations are as follows:

1. 改動門戶開門方向。
Swing direction of  door has been altered.

2. 改動門戶位置。
Location of  door has been altered.

3. 新增掩門。
New swing door has been added.

4. 改動管道槽佈局。
The layout of  pipe duct has been altered.

5. 更新廚房裝置佈局。
The layout of  kitchen configuration has been updated.

6. 家庭廳改為飯廳，刪除掩門。
Family Room has been changed to Dining Room, swing door has been removed.

7. 移除化妝間。
Powder Room has been omitted.

8. 原化妝間及原浴室1合併為客浴室，改動客浴室的佈局、間隔、門及裝置。
The original Powder Room and original Bathroom 1 has been combined as Guest

Bathroom. The layout, partition, door and fittings of Guest Bathroom has been

amended.

9. 新增掩門。
New swing door has been added.

10. 睡房1改為書房/客房，改動書房/客房的間隔及門戶位置。
Bedroom 1 has been changed to Study/Guest Bedroom. The partition of Study/Guest

Bedroom and the location of door has been altered.

1

2

4

3

5

6

7

8 9

10

備註： Notes :

1. 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面 積，一般比較低樓層的內部面積稍大。 1. The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than those on the lower floors

because of the reducing thickness of the structural walls on the upper floors.

2. 樓面平面圖所列之尺寸為以毫米標示之建築結構尺寸。 2. The dimensions in the floor plans are all structural dimensions in millimeter.

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

House C

洋房 C
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

此部份因在發展項目落成後進行小型工程或獲《建築物條例》
豁免的工程而有所改動，現狀請參閱有關平面圖。該等改動
如下：
This part of layout has been altered by way of minor works or

exempted building works under the Buildings Ordinance after

completion of the development, the latest condition of which is

shown on the relevant floor plan. The alterations are as follows:

1. 浴室3改為浴室1，改動浴室1的佈局、間隔、門及裝置。
新增浴缸。
Bathroom 3 has been changed to Bathroom 1, the layout,

partition, door and fittings of the Bathroom 1 has been

amended. New bathtub has been added.

2. 改動浴室2的佈局、間隔、門及裝置。擴闊浴室2及新增
浴缸。
The layout, partition, door and fittings of the Bathroom 2 has

been amended. Enlarge Bathroom 1 and new bathtub has

been added.

3. 走廊門移位。
Door at corridor has been shifted.

4. 改動睡房2佈局及門移位。
The layout and door of bedroom 2 has been amended.

5. 改動主人浴室的佈局、間隔、門及裝置。
The layout, partition, door and fittings of the Master

Bathroom has been amended.

6. 改動洗手盤位置。
Location of  basin has been altered.

House C  

洋房C

Carpark Floor

泊車層
Mezzanine Floor

閣樓層
Ground Floor

地下
First Floor

一樓
Second Floor

二樓
Third Floor

三樓

The floor-to-floor height of the residential property (mm)

住宅物業的層與層之間的高度(毫米) 3150 3150 4500 3400 3400 4400

The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of

the residential property (mm)

住宅物業的樓板(不包括灰泥)的厚度(毫米)
150 150 150 250 250 250

3

1

2

6
5

4

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

House C

洋房 C
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

Note:

The floor plans on this page are prepared based on the latest building plans approved by the Building

Authority on 14 December 2021 (the “Latest Approved Building Plans”). The building works and

alterations as exhibited in such Latest Approved Building Plans have not been commenced as at the

date of printing of this Sales Brochure. Please refer to pages 26 to 29 of the Sales Brochure for the

previous building plans approved by the Building Authority on 20 December 2007 of the relevant

residential property which show the condition of the relevant residential property when the building

works and alterations as exhibited in the Latest Approved Building Plans have not been commenced.

備註：
本頁所示的樓面平面圖是根據由建築事務監督於2021年12月14日審批的最新建築圖則制訂
(「最新審批建築圖則」)。有關最新審批建築圖則所顯示的建築工程及改動於本售樓說明書
印制當日並未開始動工。就相關指明住宅單位根據建築事務監督於2007年12月20日審批的建
築圖則，請參閱本售樓說明書的第26頁至第29頁，當中顯示相關指明住宅單位根據最新審批
建築圖則的建築工程及改動並未開始動工前的狀況。

House D and E – Latest Approved Building Plans

洋房 D 及 E – 最新審批建築圖則

備註： Notes :

1. 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面 積，一般比較低樓層的內部面積稍大。 1. The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than those on the lower floors

because of the reducing thickness of the structural walls on the upper floors.

2. 樓面平面圖所列之尺寸為以毫米標示之建築結構尺寸。

3. 原本稱為「天台」之樓層在是次最新審批建築圖則上改稱為「三樓上層」；原本稱為「上層天台」之樓層在是次
最新審批建築圖則上改稱為「天台」。

2. The dimensions in the floor plans are all structural dimensions in millimeter.

3. The original floor level named “Roof” is renamed as “3rd Floor Upper Part” in this latest approved building plans; the original

floor level named “Upper Roof” is renamed as “Roof” in this latest approved building plans.
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

Note:

The floor plans on this page are prepared based on the latest building plans approved by the Building

Authority on 14 December 2021 (the “Latest Approved Building Plans”). The building works and

alterations as exhibited in such Latest Approved Building Plans have not been commenced as at the

date of printing of this Sales Brochure. Please refer to pages 26 to 29 of the Sales Brochure for the

previous building plans approved by the Building Authority on 20 December 2007 of the relevant

residential property which show the condition of the relevant residential property when the building

works and alterations as exhibited in the Latest Approved Building Plans have not been commenced.

備註：
本頁所示的樓面平面圖是根據由建築事務監督於2021年12月14日審批的最新建築圖則制訂
(「最新審批建築圖則」)。有關最新審批建築圖則所顯示的建築工程及改動於本售樓說明書
印制當日並未開始動工。就相關指明住宅單位根據建築事務監督於2007年12月20日審批的建
築圖則，請參閱本售樓說明書的第26頁至第29頁，當中顯示相關指明住宅單位根據最新審批
建築圖則的建築工程及改動並未開始動工前的狀況。

House D and E – Latest Approved Building Plans

洋房 D 及 E – 最新審批建築圖則

House D and E

洋房 D 及 E

Carpark Floor

泊車層
Mezzanine Floor

閣樓層
Ground Floor

地下
First Floor

一樓
Second Floor

二樓
Third Floor

三樓

The floor-to-floor height of the residential property (mm)

住宅物業的層與層之間的高度(毫米) 2900 3150 4500 3400 3400 4400

The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of

the residential property (mm)

住宅物業的樓板(不包括灰泥)的厚度(毫米)
150 150 150 250 250 250
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

此部份因在發展項目落成後進行小型工程或獲《建築物條例》豁免的工程而有所
改動，現狀請參閱有關平面圖。該等改動如下：
This part of layout has been altered by way of minor works or exempted building works

under the Buildings Ordinance after completion of the development, the latest condition of

which is shown on the relevant floor plan. The alterations are as follows:

1. 改動門戶開門方向。
Swing direction of  door has been altered.

2. 新增掩門。
New swing door has been added.

3. 改動管道槽佈局。
The layout of  pipe duct has been altered.

4. 更新廚房裝置佈局。
The layout of  kitchen configuration has been updated.

5. 家庭廳改為飯廳，刪除掩門。
Family Room has been changed to Dining Room, swing door has been removed.

6. 移除浴室1。
Bathroom 1 has been omitted.

7. 改動化妝間的佈局、間隔、門及裝置。擴闊化妝間。
The layout, partition, door and fittings of Powder Room has been amended. Enlarge

Powder Room.

8. 改動管道槽佈局。
The layout of  pipe duct has been altered.

9. 新增掩門。
New swing door has been added.

10. 睡房1改為家庭廳，改動家庭廳的間隔及門戶位置。
Bedroom 1 has been changed to Family Room. The partition of Family Room and the

location of door has been altered.

1

4

5

6

7

8

9

3
2

10

備註： Notes :

1. 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面 積，一般比較低樓層的內部面積稍大。 1. The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than those on the lower floors

because of the reducing thickness of the structural walls on the upper floors.

2. 樓面平面圖所列之尺寸為以毫米標示之建築結構尺寸。 2. The dimensions in the floor plans are all structural dimensions in millimeter.

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

House D

洋房 D

Carpark Floor

泊車層
Mezzanine Floor

閣樓層
Ground Floor

地下
First Floor

一樓
Second Floor

二樓
Third Floor

三樓

The floor-to-floor height of the residential property (mm)

住宅物業的層與層之間的高度(毫米) 2900 3150 4500 3400 3400 4400

The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of

the residential property (mm)

住宅物業的樓板(不包括灰泥)的厚度(毫米)
150 150 150 250 250 250

此部份因在發展項目落成後進行小型工程或獲《建築物條
例》豁 免的工程而有所改動，現狀請參閱有關平面圖。該
等改動如下：
This part of layout has been altered by way of minor works or

exempted building works under the Buildings Ordinance after

completion of the development, the latest condition of which is

shown on the relevant floor plan. The alterations are as follows:

1. 浴室3改為浴室 1，改動浴室1的佈局、間隔、門及裝置。
新增浴缸。
Bathroom 3 has been changed to Bathroom 1, the layout,

partition, door and fittings of the Bathroom 1 has been

amended. New bathtub has been added.

2. 改動管道槽佈局。
The layout of  pipe duct has been altered.

3. 改動浴室2的佈局、間隔、門及裝置。擴闊浴室2及新增
浴缸。
The layout, partition, door and fittings of the Bathroom 2 has

been amended. Enlarge Bathroom 1 and new bathtub has

been added.

4. 走廊門移位。
Door at corridor has been shifted.

5. 改動睡房2佈局及門移位。
The layout and door of bedroom 2 has been amended.

6. 改動主人浴室的佈局、間隔、門及裝置。
The layout, partition, door and fittings of the Master

Bathroom has been amended.

7. 改動洗手盤位置。
Location of  basin has been altered.
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現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

House D

洋房 D
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

此部份因在發展項目落成後進行小型工程或獲《建築物條例》豁免的工程而有所
改動，現狀請參閱有關平面圖。該等改動如下：
This part of layout has been altered by way of minor works or exempted building works

under the Buildings Ordinance after completion of the development, the latest condition of

which is shown on the relevant floor plan. The alterations are as follows:

1. 改動門戶開門方向。
Swing direction of  door has been altered.

2. 改動門戶位置。
Location of  door has been altered.

3. 新增掩門。
New swing door has been added.

4. 改動管道槽佈局。
The layout of  pipe duct has been altered.

5. 更新廚房裝置佈局。
The layout of  kitchen configuration has been updated.

6. 家庭廳改為飯廳，刪除掩門。
Family Room has been changed to Dining Room, swing door has been removed.

7. 移除化妝間。
Powder Room has been omitted.

8. 原化妝間及原浴室1合併為客浴室，改動客浴室的佈局、間隔、門及裝置。
The original Powder Room and original Bathroom 1 has been combined as Guest

Bathroom. The layout, partition, door and fittings of Guest Bathroom has been

amended.

9. 新增掩門。
New swing door has been added.

10. 睡房1改為書房/客房，改動書房/客房的間隔及門戶位置。
Bedroom 1 has been changed to Study/Guest Bedroom. The partition of Study/Guest

Bedroom and the location of door has been altered.
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備註： Notes :

1. 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面 積，一般比較低樓層的內部面積稍
大。

1. The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than those on

the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on the upper floors.

2. 樓面平面圖所列之尺寸為以毫米標示之建築結構尺寸。 2. The dimensions in the floor plans are all structural dimensions in millimeter.
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

House E

洋房 E
Carpark Floor

泊車層
Mezzanine Floor

閣樓層
Ground Floor

地下
First Floor

一樓
Second Floor

二樓
Third Floor

三樓

The floor-to-floor height of the residential property (mm)

住宅物業的層與層之間的高度(毫米) 2900 3150 4500 3400 3400 4400

The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of

the residential property (mm)

住宅物業的樓板(不包括灰泥)的厚度(毫米)
150 150 150 250 250 250

此部份因在發展項目落成後進行小型工程或獲《建築物條例》
豁免的工程而有所改動，現狀請參閱有關平面圖。該等改動
如下：
This part of layout has been altered by way of minor works or

exempted building works under the Buildings Ordinance after

completion of the development, the latest condition of which is

shown on the relevant floor plan. The alterations are as follows:

1. 浴室3改為浴室1，改動浴室1的佈局、間隔、門及裝置。
新增浴缸。
Bathroom 3 has been changed to Bathroom 1, the layout,

partition, door and fittings of the Bathroom 1 has been

amended. New bathtub has been added.

2. 改動浴室2的佈局、間隔、門及裝置。擴闊浴室2及新增
浴缸。
The layout, partition, door and fittings of the Bathroom 2 has

been amended. Enlarge Bathroom 1 and new bathtub has

been added.

3. 走廊門移位。
Door at corridor has been shifted.

4. 改動睡房2佈局及門移位。
The layout and door of bedroom 2 has been amended.

5. 改動主人浴室的佈局、間隔、門及裝置。
The layout, partition, door and fittings of the Master

Bathroom has been amended.

6. 改動洗手盤位置。
Location of  basin has been altered.
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現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout
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Part plan showing

latest layout

現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

此部份因在發展項目落成後進行小型工程或獲《建築物條例》豁免的
工程而有所改動，現狀請參閱有關平面圖。該等改動如下：
This part of layout has been altered by way of minor works or exempted

building works under the Buildings Ordinance after completion of the

development, the latest condition of which is shown on the relevant floor plan.

The alterations are as follows:

1. 廁所門移位。
Door at lavatory has been shifted.

2. 改動廁所的間隔及佈局。
The layout and partition of  the lavatory has been amended.

3. 刪除掩門。
New swing door has been removed.

4. 改動睡房2的非結構牆。
Non-structural wall of  Bedroom 3 has been amended.

5. 改動主人浴室的佈局、間隔、門及裝置。
The layout, partition, door and fittings of the Master Bathroom has been

amended.
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備註： Notes :

1. 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面 積，一般比較低樓層的內部面積稍
大。

1. The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than those on

the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on the upper floors

2. 樓面平面圖所列之尺寸為以毫米標示之建築結構尺寸。 2. The dimensions in the floor plans are all structural dimensions in millimeter.
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Part plan showing
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的住宅物業的樓面平面圖

此部份因在發展項目落成後進行小型工程或獲《建築物條例》
豁免的工程而有所改動，現狀請參閱有關平面圖。該等改動如
下：
This part of layout has been altered by way of minor works or

exempted building works under the Buildings Ordinance after

completion of the development, the latest condition of which is shown

on the relevant floor plan. The alterations are as follows:

1. 原有浴缸位置改為淋浴間，新增玻璃門及玻璃間隔。
Existing location of bathtub changed to shower cubicle and new

partition of glass and glass door have been added.

2. 新增掩門。
Swing door has been added.

3. 改動洗手盤位置。更新廚房裝置佈局。
Location of basin has been altered. The layout of kitchen

configuration has been updated.

4. 改動洗手盤位置。
Location of basin has been altered.
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現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout
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現狀部份平面圖
Part plan showing

latest layout

House F

洋房 F

House F

洋房 F

Carpark Floor

泊車層
Mezzanine Floor

閣樓層
Ground Floor

地下
First Floor

一樓
Second Floor

二樓
Third Floor

三樓

The floor-to-floor height of the residential property (mm)

住宅物業的層與層之間的高度(毫米)
2925 3150 3400

4500 (Master Bedroom 主人睡房)

3170 (Master Bathroom 主人浴室)

3400 (Dining Room 飯廳)

3200 (Bedroom 3 睡房 3)

4400 (Living Room 客廳)

3950 (Kitchen 廚房)

The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of

the residential property (mm)

住宅物業的樓板(不包括灰泥)的厚度(毫米)

150 150 150 250 250 250
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